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Ik begreep overigens gisteren dat er wordt gesproken over een regeling in de wijk die breder zou zijn dan alleen vaccinatie.

Weet niet of dit alleen voor de grote aanbieders speelt of ook voor de achterban van zorgthuisnl. Goed om dat ook te

checken bij ZN. En op zich eens metjouw voorstel EEE. waarbij 1. Zorgthuisnl verder komt dan vage signalen
(goed onderbouwd verhaal), 2. We de verantwoordelijkheid bij partijen laten. Prima om gesprek te faciliteren, maar dit 1s

zorgplicht verzekeraars. Heeft zorgthuisnl in dat kader al eens met de NZa gesproken (die hierop toeziet)?

Gr IEEE

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: SEN BE. (BE) BEEN Guin >

Datum: vrijdag 05 mrt. 2021 2:50 PM

=EE

Onderwerp: RE: financiéle regelingen Zvw ivin vaccinatie

Prima. Doen we het zo. Ik zal maandag ZN nog even vragen hoe ver ze staan met de regeling.

Groet,

var: [IEVerzonden:

BE GEER) SEEM eins»dag 5 maart 2021 14:33

AED BEL <BR WIN (@ minvws.nl>; ERC

.1.2e] <BR PLE @ minvws.n>; EAE

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: financiéle regelingen Zvw ivm vaccinatie

@ minvws.nl>

@minvw.ni> IKE I. (XE)

Dag beiden,

Inderdaad is het jammer dat er veel geklaagd wordt en dat dat de echte knelpunten vertroebelt. Tegelijkertijd is het af en toe

wel terecht en merk je dat koepels van het kastje naar de muur worden gestuurd.
Dat is ook de achtergrond van het koepeloverleg, om in de crisissituatie laagdrempelig aankaarten van zlle mogelijke knelpunten
mogelijk te maken. De keerzijde daarvan is dan inderdaad het openstzan voor veel geklaag, maar dat is dan een ingecalculeerd
neveneffect.

We gaan ook niet op alles in, maar bij dit onderwerp is het (voor ons) moeilijk in te schatten of er echt een probleem ligt. Hans

geeft in ieder geval aan dat de zorgverzekeraars zich weinig aantrekken van de knelpunten bij zijn achterban van kleinere

instellingen en dat het comfort dat VWS wil geven, er niet is.

Ik begrijp dat een regeling voor kosten rondom vaccinatie binnenkort gepubliceerd wordt.

he]
kun jij je erin vinden dat als

het knelpunt het komende koepeloverleg opnieuw wordt aangekaart, we vragen of Hans een analyse van het probleem op papier
wil zetten? Dan kunnen we daarna zien of het nodig/zinvol is om samen met Wout in gesprek te gaan.

Groeten,

van: BEY, 5120
fs

1.2cf 124% minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 5 maart 2021 10:55

ar: IEEE,OER. (REED) ERE iv.» NEE, OED. (EY ERD) EEN is.
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cc: IR CED) EEE minvws.-; IEEE §. (ERED) IEEE eminvws.- IEEE BR. (EEE)
minvws.nl>

Onderwerp: RE: financiéle regelingen Zvw ivm vaccinatie

Ha, zeer eens met de lijn van ERE

ver: SEEN, BE. (ERE) EXE mins n>

Verzonden: donderdag 4 maart 2021 17:54

Onderwerp: RE: financiéle regelingen Zvw ivm vaccinatie

552}

Ik denk dat Zorgthuisnl (en Actiz mogelijk ook) nooit tevreden zullen zijn over welke regeling van ZN dan ook. Omdat ze overal

over klagen, is het moeilij het kaf van het koren te scheiden.

Wij zijn (maar ik neem even mee in de mail) volgens mij nu niet in overleg met verzekeraars over de regelingen. De

regelingen die er al zijn, staan op de website van ZN en er komt nog een regeling over reiskosten/vervanging bij vaccinatie voor

de wijkverpleging/ELV/GRZ.
Ik we

jet

wat het precieze punt van kritiek is en waarom verzekeraars daar wel of niet mee aan de slag willen of kunnen

gaan. weet de we rae ERERRERETY van ZN ook zonder ons wel te vinden. We kunnen natuurlijk altijd aanbieden om

samen me in gesprek te gaan maar dan zou ik toch zelf ook echt wel het probleem duidelijker geschetst willen

zien.

Ben het overigens met je eens dat het vervelend is dat ze iedere week wel iets te klagen hebben, maar dat is wat mij betreft ook

inherent aan hoe we het overleg hebben ingericht.

Groet,

NB tijdens een vorig koepeloverleg klaagden beiden over de inzet van helpenden in de wijkverpleging. Ik kon daar direct op

reageren omdat ZN daar een regeling over had gepubliceerd; sighaal was dus onterecht en ik ben blij dat we het niet hadden

doorgespeeld naar ZN.

van: [XE [EEN 1 (KE REED)JEREc inv n>
Verzonden: donderdag 4 maart 2021 16:27

@minyws.nl>; E BR)EENoe minws n>
Cy ] (EARS) <BEnE @minvws.nl>

Onderwerp: financiéle regelingen Zvw ivm vaccinatie

HaIEEEECN

In het BO vaccinatie vanmorgen kaartteEEEZ] [EEEXY (opnieuw) de financiéle regelingen rond Covid in de Zvw aan. Hij heeft al

meerdere keren aangegeven dat VWS steeds spreekt over het bieden van comfort, maar dat hier geen sprake van is.

Ik kan het niet goed inschatten, maar wel duidelijk is dat VWS niet over de regelingen gaat, de zorgverzekeraars wel maar dat

zij niet het beoogde comfort bieden. Vervalgens weet hij niet hoe hij voor elkaar moet krijgen dat zij hier meer gehoor aan

geven.

Het ging nu over extra kosten ivm vaccinatie, maar geldt covid breed.

Vanochtend vroeg ERIE of VWS hierover in gesprek is met met verzekeraars. Ik heb in het overleg vanmorgen aangegeven dat

ik het met jullie zou opnemen. Wat kan hier nog op gebeuren, kunnen/willen jullie iets ondernemen, en ligt het Gberhaupt bij
jullie?
Dit punt blijft nu terugkomen in de overleggen.

Groeten,
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